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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 21. maj 2024 17.00-18.30  

       

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Søren, Sam, Winnie, Frank, Tine,   

  Sanne, Katrine, Kirsten, Christina, Sten, Oscar   
Fraværende: Søren 

 
Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 

Tid 
(I,D,B) 

 
 

 
Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 
 

 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 

2. 
 

 

 
Orientering 

1. Formanden 
• Nyt fra FRO 

Der blev bl.a. orienteret om frisættelsen af folkeskolerne på 
FRO-mødet. Hvor meget skal være frit i Sønderborg, og 

hvor meget skal være fælles. Der skal afsættes et helt 
møde til emnet. 
Oplæg om ”sikker trafik”. Hvordan kan biltrafikken omkring 

skolen mindskes? Hvordan kan vi få eleverne til at cykle? Vi 
genoptager arbejdet med vores trafik-princip/politik. Vi 

inviterer Christina Slot til et møde. 
 

2. Ledelsen 

• Ansættelse af ny lærer 
Ledelsen orienterede om, at vi har ansat en lærer til at 

undervise i naturfag, idræt mm. i udskolingen. Han starter 
1/8. 

• Sidste skoledag 

Fin dag, som 9. klasse havde planlagt rigtig godt.  
 

3. Medarbejderne 
 

4. Elevrådet 

Der kommer en postkasse op, hvor elever kan komme med gode 
forslag/idéer. 
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5. Andre 
Tine orienterede om, at Rambøll skal styre processen ift. 

byggeriet. Der bliver afholdt et møde med personalet d. 4/6. Der 
skal være et møde/en workshop med skolebestyrelsen d. 24/6.  

 

4. Skoleudviklingssamtale 

Vi havde i går, onsdag, besøg af Børne- og uddannelsesudvalget, 

direktøren, skolechefen, lederne fra Vidensby og Børn- og ungeenheden. 

De er hvert andet år på besøg på alle folkeskolerne i Sønderborg. I år 

var det med den vedhæftede dagsorden. 

Maria var med som repræsentant for skolebestyrelsen og Oscar som 

elevrepræsentant. Derudover deltog Sten, Frank, Izabela, Tine og Gitte 

(AMR) 

Vi fortæller kort, hvordan samtalen gik. 

 

 

Tine og Maria orienterede om nogle af punkterne i dagsordenen. Fint 

dialogbaseret møde med interesserede politikere.    

5. Skoleplanen 24-25 

Skolens plan for det kommende skoleår præsenteres. Planen er 

udarbejdet på baggrund af den kommunale redegørelse 

 Skoleplan Nordals 

skolen 24-25.docx
 

Tine og Frank orienterede – suppleret af Sten – om skoleplanen. 

 Fremvisningsaftenen 7. maj 2024 

Kort evaluering. Skal skolebestyrelsen involveres til den næste 

fremvisning 29. oktober? 

 

Fint med skemaer/program, men skiltningen kunne være bedre. 

Kort/vejvisere. 

Opvisningen med de mindste i hallen skulle have været fremvisningens 

start for alle besøgende.  

Baren var fin. Kan vi udvide det? 

Eleverne bliver bedre til at fortælle andre end deres egne forældre om 

deres projekter. 

I det kommende skoleår skal der være tre forløb, og der bliver fælles 

fremvisning i de to. 

 

7. 
 

Evt. 

Næste møde er et konstitueringsmøde, hvor Signe Duus, der blev valgt 

ved skolebestyrelsesvalget, deltager. Vi skal også grille.  

 


